
 

 

 

Styremøte i NPA tirsdag 9. desember 2014 

Telefonmøte 

• Det skal lages en håndbok for NPAs finaler. 

• NPA har fått etterfakturert krav om medlemskap for ponnideltakere ved NV’s  

kvalitetsbedømmelse.  Kravet avvises. 

• Foreløpig evaluering av medlemsmøtet.  Det er et generelt inntrykk at møtet var godt 

og positivt. 

• NPAs leder besvarer høringen fra Mattilsynet vedr. ny forskrift om hesteavl. 

• NV og NAHF har vist interesse for samarbeid om hingstekåring på Østlandet.  Live tar 

kontakt med de respektive om form, tid og sted.  Midt-Norge forspør Melhus (Iselin).  

NNHS avventes noe. 

• Sentralutstilling ønskes på Stav i forbindelse med høstkåring.  Alle show må være 

avholdt innen 18. oktober.  Det åpnes for å arrangere avlsmeritterende klasser ved 

show og mulighet for å arrangere utstillinger etter samkjøring med NHS. 

• NPAs årsmøte i 2015 holdes på Quality Hotell Gardermoen kl 1300.  I forbindelse 

med årsmøtet ønsker styre en foredragsholder med tema ”Bruk av riktig bitt”. 

• Eventuelt: Styret vurderer ordningen med grasrotandel.  Det er innkjøpt prosjektor til 

bruk ved NPAs arrangementer.  Lamineringsmaskin vurderes innkjøpt for stevnebruk.  

NPA trenger ny raserepresentant for Gotlandsruss.  Det vurderes treårstest i flere 

områder. 


